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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De fractie Burger Belangen Roosendaal dankt het college voor beantwoording van onze raadsvragen 
over het onjuist gebruik van de kledingcontainer bij de Jumbo aan de Van Beethovenlaan.

De fractie Burger Belangen Roosendaal heeft naar aanleiding van deze beantwoording nog de 
volgende aanvullende vragen:

1.    In uw beantwoording geeft u aan, dat binnen het project van de verbouwing van de Jumbo aan 
de Van Beethovenlaan het plaatsen van een ondergrondse container zal worden meegenomen. Op 
welke termijn verwacht u dit gerealiseerd te hebben?

2.      In uw beantwoording geeft u tevens aan, dat de problematiek rondom het onjuist gebruik van 
kledingcontainers nu vooral voorkomt aan de Van Beethovenlaan. Neemt u in overweging om de 
bovengrondse kledingcontainer aan de Van Beethovenlaan te verwijderen, totdat aldaar een 
ondergrondse kledingcontainer gerealiseerd is? Waarom wel/niet? Graag een toelichting.

3.      En is er bij de gemeente ook aandacht voor de oorzaak van het onjuist gebruik van de 
kledingcontainers en wordt dit ook opgepakt? Immers, mensen halen kleding uit de zakken omdat zij 
deze kleding nodig hebben. Hoe worden deze mensen geholpen? Graag een toelichting.

Alvast dank voor uw beantwoording.

Namens de fractie van Burger Belangen Roosendaal

Selda Bozkurt



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Dit najaar wordt de bestemmingsplanprocedure gestart. Met het nieuwe plan wordt ook het 
terrein opnieuw ingericht en daarbij de containers ondergronds geplaatst. Eerder de containers 
op de nieuwe plek ondergronds plaatsen is niet mogelijk. Het duurt naar verwachting nog 2 a 3 
jaar voordat de ondergrondse containers kunnen worden geplaatst.

2. Aangezien het nog 2 a 3 jaar duurt voordat de ondergrondse containers kunnen worden 
geplaatst is er, samen met Saver, gekeken naar de effecten van het verwijderen van de 3 
bovengrondse textiel containers. De textielbakken worden over enkele weken verwijderd. Met 
Saver is gekeken hoe geborgd wordt dat mensen kleding kunnen blijven inleveren. Er wordt 
zowel vooraf als achteraf ter plaatse uitgebreid gecommuniceerd. Er wordt dan duidelijk 
aangegeven waar de alternatieve locaties zijn voor het wegbrengen van textiel.

3. Vanaf 7 oktober is de Kledingbank geopend in de Pius X (Edisonstraat 55). Inwoners die 
moeite hebben met rondkomen kunnen daar een Kledingpas aanvragen en elke maand 8 
kledingstukken uitzoeken. De Kledingpas wordt verstrekt op basis van vertrouwen. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


